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Zápis ze 14. řádného zasedání ZO Bohutice ze dne 27. 3. 2024 
 

 

Místo konání:  Zasedací místnost OÚ 

Začátek:          v 18.00  hod. 

Ověřovatelé:     Rostislav Čepera, Rudolf Rozbořil 

Zapisovatel:      Radek Sedmera 

Přítomni:          S.Mašová, R.Sedmera, J.Helešic, R.Štefka, V.Vejvalka, R.Čepera, R.Rozbořil, 

T.Novosad, M.Holoubek 

Hosté:               J. Wind, A. Dřevo     

    

Program jednání: 

1) Technický bod (schválení programu jednání, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2) Kontrola usnesení 

3) Příkazní smlouva č. 03/2024 

4) Organizace akce Bohutický košt 2024 

5) Prodej palivového dřeva 

6) Podání dotace z  68. výzvy OPŽP, zaměřené na prevenci vzniku odpadů 
 

Doplněné body do programu zasedání :  

 

7) Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje  

8) Dohoda o provádění opatření ke zlepšování přírodního prostředí a poskytnutí   

    příspěvku 

9) Zpráva o přezkumu hospodaření obce Bohutice za rok 2023 

10) Souhlas s rekonstrukcí a přístavbou domu č.p. 170 

11) Žádost o koupi části pozemku p.č. 1790 v k.ú. Bohutice 

12) Diskuse 

13) Závěr 
 

Zasedání zahájeno v 18.00 hod. 

 

1. Technický bod (schválení programu jednání, určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu) 

 

ZO projednalo a schválilo program jednání. 

 

Pro 9  hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0 hlasů  

Usnesení č. 1 bylo přijato. 

 

ZO schválilo ověřovatele zápisu – Rostislav Čepera, Rudolf Rozbořil 

  

Pro 9 hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0 hlasů 

Usnesení č. 2 bylo přijato. 

 

ZO schválilo zapisovatele – Radek Sedmera 

 

Pro 9 hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0 hlasů  

Usnesení č. 3 bylo přijato. 
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2. Kontrola usnesení 

 

Byla provedena kontrola usnesení 

 

ZO vzalo na vědomí. 

 

 

3. Příkazní smlouva č. 03/2024 

 

ZO projednalo obsah příkazní smlouvy o obstárání záležitostí spojených s výkonem technického 

dozoru stavebníka pro stavbu s názvem: Oprava místní komunikace obchod, nádraží – obec 

Bohutice. 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje uzavření Příkazní smlouvy č. 03/2024 o obstárání záležitostí spojených s výkonem 

technického dozoru stavebníka pro stavbu s názvem: Oprava místní komunikace obchod, nádraží 

– obec Bohutice. 

 

Pro 9 hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0 hlasů  

Usnesení č. 4 bylo přijato  

 

4. Organizace akce Bohutický košt 2024 

Bod předkládá zastupitel Rudolf Rozbořil – předseda Vinařského spolku sv. Michal Bohutice. 

 

Spolek navrhuje, že si akci Bohutický košt 2024 bude organizovat sám, Obec bude akci 

zaštitovat v podobě bezplatného pronájmu prostor a vybavení.  

Návrh na usnesení: 

ZO souhlasí s variantou, že kulturní akce Bohutický košt 2024 bude pořádat Vinařský spolek s. 

Michal samostatně. Obec bezúplatně zapůjčí prostory a vybavení. 

 

Pro 9 hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0 hlasů  

Usnesení č. 5 bylo přijato  

 

 

5. Prodej palivového dřeva 

 
ZO projednalo nabídky od třech zájemců na odkup nepotřebného palivového dřeva. 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje prodej nepotřebného palivového dřeva prvnímu zájemci J.H. 

Za celkovou cenu 14.000 Kč. Zájemce si dřevo naloží a odveze na vlastní náklady. 

 

Pro 9 hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0 hlasů  

Usnesení č. 6 bylo přijato  
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6. Podání dotace z  68. výzvy OPŽP, zaměřené na prevenci vzniku odpadů 
 

ZO projednalo podmínky podání dotace z 68. výzvy OPŽP, která je zaměřená na prevenci 

odpadů. Z této dotace je možné pořídit nádobí, kompostéry a nádoby na odpad. 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje podání žádosti o dotaci z z 68. výzvy OPŽP, která je zaměřená na prevenci 

odpadů. Dotace bude podána prostřednictvím Mikroregionu Moravskokrumlovsko. 

Pro 9 hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0  hlas  

Usnesení č. 7 bylo přijato. 

 

 

7. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje 

 

ZO byla předložena Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje v programu 

Podpora rozvoje venkova Jihomoravského kraje pro rok 2024. Poskytnutá dotace je ve výši 

275.000 Kč. Je určena na částečnou úhradu výdajů na opravu místní komunikace obchod, 

nádraží. 

 

Návrh na usnesení: 

 

ZO schvaluje uzavření Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje v 

programu Podpora rozvoje venkova Jihomoravského kraje pro rok 2024. Dotace je určena               

na částečnou úhradu nákladů projektu Oprava místní komunikace obchod, nádraží – obec 

Bohutice. ZO pověřuje starostku podpisem smlouvy. 

Pro 9 hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0  hlasů 

Usnesení č. 8 bylo přijato. 

 

 

8. Dohoda o provádění opatření ke zlepšování přírodního prostředí a poskytnutí příspěvku 

– Přírodní památka U Michálka 
 

ZO byla předložena Dohoda o provádění opatření ke zlepšování přírodního prostředí o 

poskytnutí příspěvku na toto opatření uzavřená podle § 68 odst. 2 a § 69 zákona č. 114/1992 Sb., 

o ochraně přírody. Jedná se o příspěvek na péči na území přírodní památky u Michálka. 

 

Návrh na usnesení: 

 

ZO schvaluje podpis Dohoda o provádění opatření ke zlepšování přírodního prostředí o 

poskytnutí příspěvku na toto opatření uzavřená podle § 68 odst. 2 a § 69 zákona č. 114/1992 Sb a 

pověřuje starostku podpisem smlouvy. 

Pro 9  hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0  hlasů 

Usnesení č. 9 bylo přijato. 
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9. Zpráva o přezkumu hospodaření ocbe Bohtuice za rok 2023 

ZO byla předložena zpráva o přezkoumání hospodaření na rok 2023 obce Bohutice, okres 

Znojmo se závěrem, že nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 

ZO vzalo na vědomí. 

 

 

10. Souhlas s rekonstrukcí a přístavbou domu č.p. 170 

 
ZO byla předložena  projektová dokumentace, která řeší rekonstrukci a přístavbu rodinného 

domu č.p. 170. 

Návrh na usnesení: 

 

ZO dává souhlas s rekonstrukcí a přístavbou rodinného domu č.p. 170 dle předložené projektové 

dokumentace. 

Pro 9  hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0  hlasů 

Usnesení č. 10 bylo přijato. 

 

 

11. Žádost o koupi části pozemku p.č. 1790 v k.ú. Bohutice 

 

ZO projednalo žádost manželů M. o odkup části pozemku p.č. 1790 o výměře 25 m2. 

Žádost bude projednána s žadatelem na dalším zasedání. 

 

ZO vzalo na vědomí. 

 

 

12. Diskuse 

 

A. Dřevo  (starosta SDH Bohutice): 

ZO projednalo žádost SDH Bohutice o finanční příspěvek na výstavbu zpevněné plochy u 

fotbalového hřiště. Předpokládané náklady jsou ve výši 120 000 Kč.  

Zastupitelé předběžně souhlasí s financováním projektu. Po schválení rozpočtu bude předložena 

žádost, a ta bude následně projednána na dalším zasedání ZO. 

 

Starostka: 

Informace o podání žádostí o nové přípojky NN, které souvisí s budoucí realizací fotovoltaiky. 

 

Informovala o potřebě pořízení malého dodávkového automobilu na dovoz svačin a obědů pro 

MŠ a ZŠ. V současné době se jídlo vozí ze školní kuchyně v Suchohrdlech u Miroslavi 

soukromými vozidly pedagogů a zaměstnanců školky. Toto řešení je dále neudržitelné. Počty 

obědů stoupají a zaměstnanci odmítají používat pro tyto účely vlastní automobily. 

 

Zastupitelé:  

Souhlasí s nákupem automobilu. M. Holoubek poptá dodavatele zn. Renault. 

Zastupitelé se prozatím neshodli na tom, zda zakoupit automobil nový nebo starší.  

Další bude řešeno na následujícím jednání. 
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Vít Vejvalka:  

Dotaz na termín, kdy budou opraveny koupelny v domě DPS. 

 

Radek Sedmera – upozornění zhotoviteli na splnění termínu dokončení opravy. 

 

Návrh na opravu křížů v okolí obce. 

Upozornit farnost na potřebu opravy soch v Lurdské jeskyni. 

Voda ke hřbitovu. Od pana B. je třeba zjistit, jak funguje vedení vody na hřbitov. 

 

Rostislav Čepera: 

Po zaměření pozemku v části obce Pod kostelem se cesta vedoucí k propustku pod dráhou zúžila 

tak, že po plánované výstavbě rodinného domu a vybudování oplocení nebude cesta průjezdná. 

Je nutné upravit svah tak, aby vznikla cesta nová. 

 

 

13. Závěr 

 

Ověřovatelé: Rostislav Čepera, Rudolf Rozbořil 

 

Zasedání ukončeno v 19:35 hod. 

 

Starostka obce: Simona Mašová 

 

Zapisovatel: Radek Sedmera 

 

Vyhotoveno dne 02.04.2024 

 

 

 


